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lk kreeg onderstaande berichten vanuit de ZKN waarin zij om hulp vragen om de acties die gevraagd worden vanuit VWS te kunnen

organiseren. Hierbij is er onderscheid te maken tussen 2 verschillende punten:

1. Toegang tot het overzicht van de IG) om alle zelfstandige klinieken, met name de organisaties die niet lid zijn van ZKN, om

zo in kaart te brengen hoeveel medewerkers er in deze sector werkzaam zijn. Dit is aan hen gevraagd om bij te dragen aan

de prioritering binnen de vaccinatiestrategie.

2. Een verzoek tot financiéle steun om als contactpersoon te kunnen fungeren voor leden en niet-leden van ZKN om

informatie te verschaffen over het vaccineren (zie ook eerdere mail). Net zoals bij de wijkverpleging zijn Actiz en

ZorgthuisNL aanspreekpunten voor organisaties in deze branche, en nu ook voor organisaties die niet zijn aangesloten
zodat zorgpersoneel niet wordt overgeslagen. Ik heb al kort navraag gedaan bij LZ maar daar is de aanvraag voor financiéle

ondersteuning afgewezen omdat dit bij de werkzaamheden van een brancheorganisatie hoort. Ik ben momenteel nog aan

het uitzoeken of de capaciteiten en werkzaamheden van bijvoorbeeld Actiz vergelijkbaar zijn met die van ZKN.

lk weet eerlijk gezegd niet zo goed hoe ik dit aan moet vliegen, maar mocht jij weten wat de beste manier is om dit aan te pakken
of met wie ik dit kan bespreken hoor ik dat graag.
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gesteIERIE
Om een goede inschatting te kunnen maken van de hoeveelheid dosis vaccinatie voor klinieken heb ik echt hulp nodig

* De lijst van IGJ, als wij deze niet van IG) krijgen (en daar ziet het nu naar uit) betekent dit dat we 250 Excelregels moeten

nalopen, de betreffende website van de kliniek openen en het mailadres (over het algemeen een info@) noteren. Vervolgens

moeten deze klinieken worden gemaild met de vraag naar aantallen medewerkers en contactpersoon.
* Deze data nav de uitvraag moet ook weer verwerkt worden. Daarbij heb ik in de uitvraag zoals deze nu klaar staat een

onderscheid tussen medewerkers direct betrokken bij de patiéntenzorg en overige medewerkers.

« |k kan dat in mijn eentje niet bolwerken (naast alle andere dossiers die ik ook nog in portefeuille heb). Zoals eerder

aangegeven ZKN telt 6 FTE, wij zijn dus heel klein. Een collega kan niet zomaar bijspringen, want die zijn er niet. Daarom mijn

eerdere vraag om financiéle ondersteuning om hulp in te kunnen schakelen.

Wat kan ik nu al wel doen?

De informatie over aantallen medewerkers uitvragen binnen klinieken lid van ZKN.

wil je dat ik dat nu alvast in gang ga zetten? Dan hebben we op korte termijn in ieder geval de data van onze eigen leden

Heel graag hoor ik van je
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Met vriendelijke groet,
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Zelfstandige Klinieken Nederland (ZKN)

Beste IEEEZM
Naar aanleiding van ons overleg van zojuist mijn vraag op de mail

Tijdens het overleg van de werkgroep vaccinatie zorgmedewerkers ziekenhuizen en klinieken is gevraagd aan ZKN of wij evt alle

zelfstandige klinieken zouden kunnen vertegenwoordigen. Deze vraag is vandaag besproken met onze directeur. Vanwege het

grote belang van een gestroomlijnde en snelle vaccinatie staan wij als ZKN hier zeker positief tegenover en zien wij het ook als onze

maatschappelijke verantwoordelijkheid om hier gehoor aan te geven. Echter met de huidige capaciteit binnen ZKN is aan deze

vraag niet goed tegemoet te komen. Daarom de vraag of wij de kosten voor het tijdelijk inhuren van een projectmedewerker (om
samen met mij te zorgen voor uitvraag van de klinieken voor inventarisatie aantallen medewerkers, een draaiboek voor de

klinieken, inrichten van een helpdesk en verzorgen van de communicatie naar alle klinieken) zouden mogen declareren.


